
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole 
torsdag den 1.3. 2018 klokken 19.30-21.30 

Afbud: Mette, Allan, Mie, Else Følgende datoer er der skolebestyrelsesmøder dette skoleår: 
21/8 – 19/9 – 25/10 – 7/12 -15/1 – 27/2 – 4/4 – 
17/5 – 11/6 
 

Dagsorden Referat 
1. 

Trivselsundersøgelse og 
forældretilfredshedsundersøgelse (15 min) 

 
a) Kort orientering  

 

a) 
Forældretilfredshedsundersøgelsen burde kunne gå i gang i morgen 
2.marts. Der har været lidt forsinkelse grundet godkendelse hos 
Datatilsynet. 
Ligeledes påbegyndes Trivselsundersøgelsen blandt elever 
umiddelbart efter Påske. 
 

2. 

Uddannelsesparathedsvurdering på 8. 
årgang(15 min)   

 
a) Orientering om skole-, kommune- 

og landsdata. 
(Se side 50 i den kommunale 
kvalitetsrapport) 

 
 

 
a) 
Sejs Skole ligger på niveau med landsgennemsnittet på 9.årgang 
På 8.årgang har vi et lidt højere antal elever, som er 
uddannelsesparate end landsgennemsnittet. 
Orientering om skolens interne procedure 
 
 
 
 

3  
Tilbagemelding fra mødet om mobning 26.2. 
(15 min)  
 

a) Orientering 
b) Drøftelse af om tilsyn med 

Antimobbestrategien er gennemført 
c) Beslutning jf. punkt b 

 

 
a) 
På mødet 26.februar blev der præsenteret en model for, hvordan en 
antimobbestrategi kunne se ud. Der er forskellige kriterier rent 
lovgivningsmæssigt, som en antimobbestrategi skal indeholde. 
Der skal være en klagevejledning, hvis man som forældre vil klage 
over, at ens barn er blevet mobbet 
Der skal ligge nogle skabeloner for, hvordan man arbejder i en 
konkret sag. 
Der skal laves en registrering af alle mobbesager på skolen. 
Det skal defineres, hvornår der er tale om mobning. 
Der skal være et særskilt afsnit om digital mobning og håndtering af 
dette. 
Der skal kigges på fællesskabet og ikke kun på individ niveau 
Skolen skal have antimobbestrategien på plads 1.juni 
 
b) 
Drøftelse af hvordan det videre arbejde med at få tilrettet 
antimobbestrategien skal foregå 
Kan man inddrage forældre i forhold til at drøfte trivsel kontinuerligt 
i løbet af børnenes skolegang – fokus på at det er alles ansvar? Også 
ved skiftet til udskolingen, hvor der er nye fællesskaber – også 
blandt forældrene. 



En idé kan være at invitere en oplægsholder. Drøftelse af om der kan 
være et oplæg om trivsel til alle forældre, forældreråd og udvalgte 
årgange. Fokus på, hvordan fortsat kan forebygge mobning 
 
c) 
Der arbejdes videre i ledelsen med at få tilføjet det der mangler for 
at antimobbestrategien lever op til gældende lovgivning. Den skal 
fremlægges på skolebestyrelsesmødet i maj 
 
 

4. 

Sejs Skoles logo (15 min)  
a) Fremlæggelse af ideen om et nyt 

logo 
b) Drøftelse  
c) Beslutning 

 
a) 
Der er 5-6 personer som er interesseret i at få opstartet en 
forældreforening. I den sammenhæng kom der en drøftelse af et logo 
til forældreforening og dermed også en drøftelse af skolens 
indgangsparti og skolens logo på gavlen. Der blev stillet 
spørgsmålstegn ved, om man kan se skolens værdier eller 
skolesangen ud fra det nuværende logo. 
 
b) 
Drøftelse af om der skal laves et nyt logo og i så fald hvem der er 
beslutningstagere i sådan en proces. 
 
c) 
Skolens ledelse træffer beslutningen ift. om der skal igangsættes en 
proces eller skolens nuværende logo skal bibeholdes. 
 

5. 

Valg til SB (15 min)  
d) Orientering om tidsplan 
e) Drøftelse og beslutning jf. 

tidsplanen 
 

 
a) 
Der fremlægges en tidsplan. 
b) 
Der skal nedsættes en valgbestyrelse, Valgbestyrelsen består af 
Morten, Peter og Kristian 
Der skal ved valget findes 3 ny forældrevalgte til bestyrelsen samt 2 
suppleanter 
Drøftelse af indholdet på valgmødet: 
Skal der orienteres om bestyrelsens arbejde? 
Skal det afholdes i forbindelse med et andet arrangement? 
 
Beslutning: 
Valgbestyrelsen beslutter, hvornår der skal afholdes valgmøde – 
forslag at det er 15.maj kl. 19.00 
Der skal på valgmødet orienteres om, hvad der arbejdes med i 
bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 



6. 

Orientering (25 min) 
 

a) Formand (om bl.a. 
forældreforening og mødet 
med formænd i de 
forpligtende samarbejde) 

b) Skoleledelsen (planlægning af 
kommende skoleår) 

c) Andre medlemmer 
 

 
a) 
Der er 5-6 forældre som er i gang med at opstarte en 
forældreforening. Der er møde igen d. 8.marts. Det forventes, at der 
kan opstartes en forældreforening i det nye skoleår. 
 
Der har været møde med de øvrige skolebestyrelser i det 
forpligtende samarbejde. Der har været en drøftelse af, om der skal 
være en synkronisering af de 4 bestyrelsers møder i kommende 
skoleår. Det kan medføre, at bestyrelserne kan mødes fælles ½ time 
og derefter arbejde videre hver for sig. Skolebestyrelserne skal i 
løbet af foråret drøfte mulige fælles temaer. 
 
b) 
Der har været afholdt en vellykket fastelavnsfest 
Der har været koncert med Prinsens musikkorps, hvor 
Juniororkesteret afslutningsvis spillede et nummer sammen med 
dem 
I næste uge kommer de økonomiske nøgletal  
 
c) 
Intet 
 
 
 

7. 

Punkter til kommende møder. (5 min) 
 

 Der skal kigges på tilsynsarket 

 Budget 

 Valg til skolebestyrelsen 

 Helhedsplanen 
8. 

Eventuelt(5 min) 
 

 
Kristian er blevet indkaldt til møde vedrørende helhedsplanen for 
Sejs. Der er vedhæftet et muligt informationsbrev til forældrene. 
Drøftelse af om og eventuelt hvordan skolens forældrene skal 
orienteres og om bestyrelsen kan inddrages. 
 

  
  
  

 
 


